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Abstract (en)
The suspension device (1) for movable arrangement of a curtain, flag or tarpaulin on a guide rail or similar has a guide component (2) and a holding
body (3) with fixture devices (4) for the item to be suspended. The suspension device is symmetrical to a plane of a displacement axis (A) and has
two legs (6) engaging over a part of the item to be suspended. The suspension device is symmetrical to a plane at right-angles to the displacement
axis. The legs are parallel to each other and to the displacement axis. Between them is an accommodation groove.

Abstract (de)
Es wird ein Aufhänger zur bewegbaren Anordnung eines Vorhanges, einer Gardine, Fahne oder Plane an einer Führungsschiene oder dgl.
beschrieben, mit einem Führungselement (2) und mit einem Haltekörper (3), welcher Befestigungsmittel (4) für den Vorhang, Gardine oder Plane
aufweist. Der Aufhänger (1) ist zu einer Ebene einer Verschiebungsachse (A) im Wesentlichen symmetrisch und weist zwei Schenkel (5, 6) auf,
welche einen Teil (T) des Vorhanges, der Gardine oder der Plane übergreifen. <IMAGE>
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